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Spørgsmål nr. 468 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- 

og Integrationspolitik: 

 

”Vil ministeren opgøre det samlede antal familiesammenførin-
ger fordelt på år i perioden 1993-2014?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet et 

bidrag fra Udlændingestyrelsen. 

 

Udlændingestyrelsen har oplyst, at styrelsen og Statsforvaltningen i perio-

den 1993-2014 har meddelt i alt 132.120 tilladelser til familiesammenfø-

ring (ægtefæller/faste samlevere og mindreårige børn).  

  

Tilladelserne fordeler sig over perioden på følgende måde: 

  

Tilladelser til familiesammenføring 1993-2014 

1993 1994 1995 1996 1997 1998 1999 2000 2001 2002 2003 

5.033  6.017  6.327  8.727  7.708  9.687  9.422  10.021  10.950  8.151  4.791  

                      

2004 2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 

 3.832  3.522  3.582  4.454  3.749  4.479  4.768  2.902  3.170  5.112  5.716 

  

Opgørelsen for 1993-2013 er endelig og opgjort på baggrund af registre-

ringer i udlændingeregistreret samt udlændingemyndighedernes elektroni-

ske sagsbehandlingssystem. Opgørelsen for 2014 er opgjort på baggrund af 

foreløbige registreringer i udlændingemyndighedernes elektroniske sags-

behandlingssystem pr. den 12. januar 2015. 

  

Generelt bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med usikker-

hed, da udlændingesystemerne er opbygget som journaliserings- og sags-

styringssystemer og ikke som egentlige statistiksystemer. 

  

 

 

 

 


